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KRAJEVNA SKUPNOST ČEPOVAN 
Čepovan 66 
5253 Čepovan 
 
 
Datum: 30.01.2024 
 

Z A P I S N I K 
 
6. redna seje Krajevne skupnosti Čepovan, ki je bila dne 30.01.2024 v Kulturnem domu 
Čepovan s pričetkom ob  18.30 uri.  
 
"Sejo je skladno s 13. členom Odloka o krajevnih skupnostih v Mestni občini Nova Gorica 
vodil/-a  izvoljeni predsednik/ Kofol Adrijan." 
 
Zapisnik je vodil/-a Mihaela Murovec.   
 
 
Prisotni: Kofol Adrijan, Ušaj Dean, Volk Goran, Petrovčič Jernej, Majda Šuligoj,Volk 
Goran, Jernej Petrovčič 
 
Odsotni: Bratuž Jožko 
 
 
Dnevni red: 
 

1. Obisk župana Sama Turela, podžupana Marka Tribušona in direktorja občinske 
uprave MONG Aleša Markočiča  

 
2. Razno 
 
 

1. Obisk župana Sama Turela, podžupana Marka Tribušona in 
direktorja občinske uprave MONG Aleša Markočiča 

 
Predsednik sveta Adrijan začne s sestankom, pozdravi prisotne in izrazi zadovoljstvo za 
obisk.  
Župan si ogleda gradbišče pri šoli kjer dela napredujejo. Trenutno je v kulturnem domu 
del vrtca ter 1. razred. Za enkrat OŠ Čepovan in krajevna skupnost sodelujemo v redu. 
Župan Samo Turel pove, da je odkup trgovine v zaključni fazi (pogodba se ureja). Nato 
se upravljanje prenese na KS Čepovan. Trenuten plan je rušitev ter ureditev vaškega 
jedra. Planira se nekaj parkirnih mest ter ekološki otok fontana, klopce za sedenje ter 
ozelenitev.  
V novembru 2023 smo prevzeli prostor  bivšega krajevnega urada. Namenjen bo arhivu. 
Predvsem  je potrebno  zamenjati okna. Ostalo bi sami uredili.  
Največji problem so nekatere krajevne poti. Ker je bila predvidena kanalizacija, se ni 
obnavljalo.  
Želja je  nadaljevanjem vodovoda od zaselka Dol do Podčepovana, kjer je 6,7 hiš, mlade 
družine. Predsednik sveta  Adrijan predlaga da bi svet KS sam pridobil soglasja lastnikov 
preko katerih bi šla trasa. 
Cesta v zaselku Vratih, kjer so stanovanja Stanovanjskega sklada je še vedno 
kategorizirana kot državna cesta. Potrebna je popravila ter postavitev ustreznih 
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prometnih znakov.  Vse kar se je delalo v preteklosti, pa se je smatralo kot krajevna pot - 
asfaltacija, pluženje.  Adrijan predlaga, da bi se jo prekategoriziralo v občinsko cesto. 
Prenova državne cesta Lokve-Čepovan za-enkrat stoji. Po njej naj bi prišla tudi optika. 
 
Župan pove, da je naslednje leto Nova Gorica Evropska prestolnica kulture. Njihova želja 
je, da se prireditve ne bi odvijale  samo v mestu, ampak tudi na podeželju. Vsaki KS bi 
namenili določena sredstva,  da organizira  kulturno prireditev. S tem bi spodbudili, da  bi 
ljudje prišli  tudi na  podeželje. Vsaka KS naj pripravi predloge in predstavi na EPK.  
 
 
 

2. Seznanjenje s sprejetim proračunom 2024/25 
 

Svet KS Čepovan se seznani s sprejetim proračunom za leti 2024/2025, ki je objavljen na 
spletni strani MONG. 
Leto 2024 
23101 Investicije in investicijsko vzdrževanje stvarnega premoženja - 6.000 €  
23102 Delovanje  28.730 €  
23103 Prireditve in praznovanja -  7.060 €  
23104 Vzdrževanje krajevnih poti  13.300 €  
23109 Komunalni objekti v KS - pokopališča in poslovilni objekti   8.534 € 
 
Leto 2025 
23102 Delovanje KS Čepovan               23.560 €  
23103 Prireditve in praznovanja   2.060 €  
23104 Vzdrževanje krajevnih poti po KS Čepovan 5.618 €  
23109 Komunalni objekti v KS - pokopališča in poslovilni objekti    4.920 € 

  
3. Potrditev zapisnika 5. seje 

 
Prisotni potrdijo zapisnik 5. seje Krajevne skupnosti Čepovan, ki je bila dne 29.11.2023. 
 
 

 
Seja je bila zaključena ob 20.00.  
 
 
Zapisal: Mihaela Murovec                                                 
 
                                                                                                Predsednik KS Čepovan 
                                                                                                      Adrijan Kofol 

                                                                                                     


